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Aanwezig: Peter Jacobs, Remco Mol, Bianca Schrauwen, Paul Spies, Vanessa Vroon-Najem (verslag). 

 

1.Dagcheck + Planning & Productieoverzicht: 

Geen bijzonderheden 

 

2. N.a.v. verslag 22/7, permanente opstelling Mirakeldoeken: PJ heeft 9-9 een 

afspraak met Marysa 

Actie: volgende keer 

terug in DB 

3. N.a.v. verslag 1/7: Doorbelasten verzekeringskosten langdurig bruiklenen komt 

terug. Er is overleg nodig tussen Marysa en Remco. 

Actie: z.s.m. 

4. N.a.v. verslag 29/7, WKO-installatie: fondsaanvraag bij het Amsterdamse 

Investeringsfond is bij nader inzien niet aantrekkelijk (het blijkt om een lening te 

gaan en dan betalen we ook rente). AM zal nu aanvragen bij DMO 

Actie: Peter 

5. N.a.v. verslag 19/8: De vervanging van het tapijt van Barbara Broekman in de 

Schuttersgalerij door een duurzame versie brengt meer kosten met zich mee dan 

aanvankelijk ingeschat. Dat hangt onder meer samen met het eventueel aanpassen 

van de ondergrond. Als daartoe wordt besloten dan moet er ook naar de planning 

worden gekeken omdat de galerij dan leeg moet. In dat geval is het beter om te kijken 

naar de herinrichting van de galerij die nodig zal zijn omdat er werken weg gaan naar 

de Hermitage. Kosten en planning moeten dus in samenhang worden beoordeeld. 

Bianca denkt dat rekening gehouden moet worden met combi-actie lijst Napoleon. 

Actie: Peter met 

Fleur 

 

 

Actie: Paul richting 

PrePC 

6. N.a.v. verslag 19/8: Voor museumn8 en verjaardag van Amsterdam is een tent 

gewenst, maar dat brengt extra kosten met zich mee. Er wordt opnieuw naar de 

offerte gekeken, die is nu te hoog. De kosten zullen als volgt verdeeld worden: 1/3 

facilitair, 1/3 museumn8 en 1/3 eventbudget. 

Actie: Peter 

informeert Fleur 

7. Wunderkammer: in DO over kostendelen spreken Actie: RM/PS (DO) 

8. Hermitage: op 12-9 wordt het VO gepresenteerd (11.00-12.30, filmzolder).  

9. Voorstel RvT: alle cultuur-woordvoerders van politieke partijen uitnodigen (en 

wellicht ook de financiële woordvoerders) om te laten zien/vertellen wat we gedaan 

hebben in de afgelopen jaren, inclusief de samenwerking.  

Actie: RM doet 

voorstel. 

10. De steiger op de meisjesbinnenplaats zal vóór de opening van Voetbal worden 

weggehaald. 

Actie PJ 

11. RM heeft een gesprek gehad met de Hermitage, daar komen bepaalde vragen uit 

naar voren. Cathelijne, PS en RM kunnen dit verder bespreken en besluiten nemen. 

Het is goed als Remco vanwege de exploitatiefase vaker aanschuift bij de stuurgroep. 

Actie PS/RM 

12. 100% Amsterdam: eventueel komen er in december panelen op de binnenplaats 

met portretten van Amsterdammers. Alleen als ze het gratis kunnen neerzetten is het 

akkoord. Ze zijn nu geld aan het zoeken. Er moet wel met PJ worden overlegd wat er 

wel/niet is toegestaan en er is begeleiding nodig bij de opbouw/afbraak. Wat betreft 

PJ is dit akkoord. 

Actie PJ 

13. PS zal met de pre PC overleggen over Times (Handelsbladgebouw). Donna heeft 

vier plannen gepresenteerd, twee daarvan zijn interessant, onder meer een voorstel 

over ambachten. Het tweede plan betreft een kunstenaar die foto’s gaat maken over 

hoe sinds de 19
e
 eeuw erfgoed wordt gepresenteerd in musea. PS zal tegen de pre PC 

zeggen dat hij potentieel ziet in deze plannen. Als Ymere ook door wil gaan, is het 

zonde de samenwerking te beëindigen. Als het AM er geen kosten aan heeft (buiten 

gas en licht) en het aansluit op het educatieve programma van het AM, dan is het 

advies van het DB om door te gaan. 

Actie PS 

 

 

Vakanties 2014: 

Yvonne : 29 augustus t/m 14 september 

Peter : 12 t/m 26 september 

Paul: 13 t/m 15 september 


